
 
 

 

 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde  

Tirsdag d. 20. august kl. 17.30-20.00 Snekkersten Skole 

 

 

Deltagere  Afbud 

Formand Duygu Aydinoglu 

Ngotho  

 

Næstformand  

 

Rikke Lyskjær 

Rudbæk  

 

Forældrerepræsentanter   

   

 Lissi Yvonn 

Pallisgaard Plum 

(RØ) 

 

 Katja Hessel (SN)  

 Kasper Haslund 

Poulsen (BO) 

 

 Helle Jensen (D)  

   

Medarbejderrepræsentant Marketta No´omi 

Louise Sanders 

x 

 Mette Ekelund   

   

Suppleant   

Elevrepræsentanter   

   

   

   

Eksterne repræsentant   

   

Politisk repræsentant Ulla Kokfelt x 

Sekretariat (ledelse) Mads Hasselgaard 

(skoleleder) 

 

 Mia Borchers 

(Souschef) 

 

 

 

1. Kl. 17.30 – 17.35: Godkendelse af dagsorden v. Duygu  

 

 

2. Kl. 17.35-18.00: Drøftelse: Ledelsen orienterer om 

plan til efterfølgende drøftelse for skolens arbejde i 

forhold til ændringerne i skoledistriktet (Bilag 

vedhæftet).  

Der er nedsat fem udvalg med forskellige temaer, der har 

med skolens hverdag at gøre. Der er medarbejdere fra BO, 

SN og RØ med i alle udvalg. Elevrådet sidder med i det 

udvalg, der særligt har at gøre med frikvarterer, 

ordensregler med mere.  

Alle udvalgsmøder er lagt således, at vi kan drøfte indholdet 

på møderne på AMED og skolebestyrelsen. Overskuelig 



 
 

 

 

procesplan lægges ud på skolens hjemmeside, så den er 

transparent for alle forældre. Derudover kommer ledelsen 

med ud på alle de forestående forældremøder og informerer 

kort om procesplanen.  

 

3. Kl. 18.00-18.45: Drøftelse: Skolebestyrelsen drøfter 

UVMs anbefalinger for skærmbrug i folkeskolen og 

fritidsområdet – herunder hvordan skolen kan indgå i 

dialog med forældrene i forhold til børnene og de 

unges skærmbrug (Bilag vedhæftet). 

Mobilpolitikken på 0.-9. klasse er enslydende og klar – 

mobilerne skal afleveres ved begyndelsen af første lektion og 

udleveres ved afslutning af skoledagen. Børnene må 

ligeledes ikke benytte den medbragte telefon i SFOen. 

Skolebestyrelsen drøftede blandt under dette punkt 

forældrerollens betydning for brug af skærm herunder om 

der er brug for at inddrage telefonerne i Villa Fem. Jon, leder 

af fritidsområdet, inviteres på kommende bestyrelsesmøde 

mhb. videre drøftelse i forhold til Villa Fem.  

 

Lille pause 

 

4. Kl. 18.55-19.20: Beslutning. Skolebestyrelsen skal 

tage stilling til potentielt nyt bestyrelsesmedlem og 

valg af ny ekstern repræsentant. 

Intentionen med et eksternt medlem er, at få nye 

perspektiver ind og kanaler ud i lokalområdet. Bestyrelsen vil 

gerne invitere eksterne repræsentanter ind ad hoc for at give 

deres perspektiv på de drøftelser bestyrelsen løbende har.  

Bestyrelsen har plads til en repræsentant fra udskolingen. 

Alternativt fra Borupgårdskolen i lyset af den kommende 

ændrede skolestruktur i distriktet.  

 

Kl. 19.20-19.35: 

5. Høringssvar: 

- Budgetmateriale: 

Direktionens anbefalinger til besparelser drøftes med 

henblik på høringssvar i skolebestyrelsen (Bilag 

vedhæftet). 

Bestyrelsen undrer sig generelt over, hvordan en beskæring 

på 200-300 mio. kr. ikke kan forudses. 

-Bestyrelsen ser med stor bekymring på nedskæring af 

idrætsklasserne og opløsningen af HEA, da idrætsklasserne 

og HEA udgør et væsentligt element i de unges mulighed for 

at udfolde et særligt idrætstalent og møde hinanden på 

tværs af kommunen i dagligdagen gennem idrætsklasserne.  

-Dernæst finder bestyrelsen det problematisk, at der både 

skrues op for taksten på fritidstilbuddene og samtidig 

forringer det med at beskære aktivitetsbudgettet. 

Bestyrelsen er særligt bekymret for følgerne af en reduktion 

af aktivitetsbudgettet. 



 
 

 

 

-Bestyrelsen mener i lyset af det kommunale behov for 

besparelser, at sammenlægning af Nyruphus og 

Flynderupgård kan være meningsfuld. 

-Bestyrelsen finder det ærgerligt, at man lukker Madskolen, 

når kommunen gerne vil være en erhvervsfaglig kommune, 

og gerne vil tiltrække børnefamilier. Madskolen er et tilbud, 

som sammen med andre gode tiltag har omdømmeværdi for 

Helsingør kommune.  

 

- Feriedage:  

Skolernes ferieplan og forslag til placering af 

lukkedage i dagtilbud og fritidstilbud i skoleårene 

2025/26 og 2026/27, drøftes med henblik på 

udtalelse fra Skolebestyrelsen (Bilag vedhæftet). 

 

Bestyrelsen har ingen kommentarer til ferieplanen.  

 

  

 

6. Kl. 19.35-19.50: Ledelsen fortæller om to nye 

pædagogiske tiltag på Skolerne i Snekkersten: 

-Skolesprog  

-Forpligtende elevteams 

 

 

7. Kl. 19.50-20.00: I øvrigt og evt. 

 

-Placering af kontaktforældremøder i oktober måned. 

Ledelsen foreslår: 9. oktober kl. 17.00-18.00 med 

efterfølgende opsamling på skolebestyrelsesmøde. 

Bestyrelsen er enig heri. 

 

-Bestyrelsesformand og skoleleder er inviteret til 

samråd med de øvrige bestyrelsesformænd og 

skoleledere + udvalgspolitikere, styregruppe og DSFI i 

forhold til Masterplan onsdag d. 21/8 

 

- Bemærk: Mødet den 22/1 rykkes til den 29/1.  

 

 

 

 

Datoer for skolebestyrelsesmøder i 2023/2024:  

20/8, 9/10, 27/11, 29/1 (ændret dato), 12/3 og 30/4 


